
Protokół z zebrania Rady Rodziców
Szkoły Podstawowej nr 4 im. Zdobywców

Kosmosu  w Koszalinie z dnia 5 marca 2025 r.

W  dniu  5  marca  2025  roku  odbyło  się  zebranie  Rady  Rodziców  Szkoły  Podstawowej  nr  
4  w  Koszalinie.  Zgodnie  z  listą  obecności,  stanowiącą  załącznik  nr  1  do  protokołu  wzięło  
w nim udział 13 osób. Obecna również była Pani Anetta Koprowska Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 
4 w Koszalinie oraz Pani Agnieszka Bernecka Wicedyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 w Koszalinie.

Na posiedzeniu Rady Rodziców w dniu 5 marca 2025 r. przyjęto następujący porządek obrad:

1. Powitanie.

2. Potwierdzenie quorum, w przypadku braku quorum rozpoczęcie zebrania za 5 minut – lista 
obecności.

3. Wybranie Protokolanta.

4. Przedstawienie porządku zebrania.

5. Przedstawienie wysokości zwrotów dla klas – tabelka do wglądu.

6. Zajęcie głosu przez p. Dyrektor w sprawie wykorzystania środków przeznaczonych na 
doposażenie pomocy dydaktycznych / wydatki remontowe.

7. Rozmowa na temat daty wrześniowej festynu.

8. Temat festynu w maju:

a) atrakcje,

b) gastronomia,

c) sponsorzy / partnerzy.

9. Podział obowiązków w sprawie festynu.

10.  Propozycja budżetu obywatelskiego / uczniowskiego w przyszłym roku.

11.  Wolne wnioski.

12.  Zamknięcie zebrania.

Ad. 1. Przywitano wszystkich zebranych.
Ad. 2. Potwierdzono quorum, zebranie rozpoczęło się o godzinie 17:05, sporządzono listę obecności, 
w zebraniu uczestniczyło 13 osób.
Ad. 3. Z zebranych wybrano protokolanta, został nim Paweł Żołynia.
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Ad. 4. Przedstawiony oraz po krótce omówiony został porządek zebrania.
Ad. 5. Przedstawiona została tabela wysokości zwrotów dla klas, każdy z uczestników zebrania miał
możliwość zapoznania się z kwota dotyczącą reprezentowanej klasy.   
Ad. 6. Głos zabrała Pani Anetta Koprowska Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 w Koszalinie, po krótkim
wstępie zobowiązała  Panią Agnieszkę Bernecką Wicedyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 w Koszalinie do
przedstawienia  podjętych  działań  odnośnie  doposażenia  placówki  ze  zdobytych  środków.  Ponadto
przedstawiła propozycji w sprawie wykorzystania środków przeznaczonych na doposażenie placówki w
między innymi pomoce dydaktyczne oraz  wydatki remontowe :

a) w  zakresie  doposażenia  placówki  administracja  placówki  wykonała  następujące
działania:
 wymieniono system monitoringu z jednoczesnym zwiększeniem ilości  kamer do 24,
przez co zwiększono pole obserwacji terenu szkoły, 
 zakupione zostały dwa ekrany multimedialne,
 wymienione zostały drzwi na dymoszczelne w jednym z korytarzy placówki,
 pozyskano środki na wymianę wykładziny w trzech salach lekcyjnych. 
b) w  zakresie  propozycji  w  sprawie  wykorzystania  środków  przeznaczonych  na
doposażenie pomocy dydaktycznych / wydatki remontowe,  zaproponowano:
 zakup dodatkowych siedzeń piankowych celem wyposażenia korytarzy placówki,
 zakup nowych siedzisk przy cokołach i  co za tym idzie wymiana ławek drewnianych
znajdujących się na korytarzach placówki,
 zakup i wyposażenie placówki w tzw. gry korytrzowe,
 reorganizacja sali korekcyjnej i przekształcenie jej na salę do lekcji wychowawczych,  
w sposób gdzie dzieci będą mogły korzystać między innymi z siedzisk i leżaków, dodatkowo
konieczne byłoby wydzielenie pomieszczenia poprzez budowę ścianki  lub zwieszenie kotary
dźwiękochłonnej w celu zachowania ciszy i intymności podczas zajęć,  
 doposażenie świetlicy w tzw. gry zewnętrzne oraz  maty do zajęć realizowanych na
zewnątrz placówki, 
 przemalowywanie korytarzy za pomocą farb o innej kolorystyce oraz właściwościach. 

Ustalono,  iż  propozycje  przedstawione  w  punkcie  b  zostaną  poddane  głosowaniu  przez
przewodniczących klas przy wykorzystaniu komunikatora internetowego w formie ankiety. 
Ad. 7.  Podjęto rozmowy odnośnie zorganizowania festynu szkolnego w miesiącu wrześniu.  Ponadto
omówione  zostały  kwestie  przemawiające  za  wskazaną  datą.  Reasumując  wstępnie  ustalono,  że
wyjątkowo w 2025 roku zostaną zorganizowane dwa festyny, przy czym od 2026 roku festyn szkolny
może być organizowany jaka wskazano na wstępie. 
Ad.  8.  Wszyscy  zebrani,  w tym przedstawicielki  kierownictwa placówki  przedstawili  atrakcje,  które
mogą być zaprezentowane podczas festynu szkolnego::

 dmuchane atrakcje,
 atrakcje sportowe organizowane na orliku,
 pokaz oraz trening prowadzenia resuscytacji na fantomie,
 talenciaki, przedstawione na scenie,
 pokaz tańca, 
 muzyka w tle prezentowana przez Dj-a,
 pokaz Taekwondo,
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 trening z grupą KID DANCE,
 tworzenie nadruków na koszulkach,
 prac z animatorem,
 malowanie twarzy,
 wizyta straży pożarnej,
 itp.

oferta gastronomiczna:
 swojski smalec oraz ogórki,
 tosty,
 kebab,
 grochówka wojskowa,
 miody,
 lody,
 itp.

Ustalono  również,  ze  należy  zawiązać  współpracę  z  Radą  Osiedla  Tysiąclecia,  organizacjami
pozarządowymi itp. 
Ad.  9. Dodatkowo  przy  przedstawieniu  propozycji  atrakcji  na  organizowany  festyn   ustalono,  że
konieczne  jest  zaangażowanie  do  jego  organizacji  przedstawicieli  samorządu  szkolnego.  Powyższe
miałoby  na  celu  rozwiniecie  zdolności  organizacyjnych  u  dzieci  przy  jednoczesnym  zwiększeniu
funkcjonalności  stoisk  i  przez  to  uzyskanie  lepszego  wyniku  finansowego.  Podobnie  będzie  przy
współudziale rodziców dzieci uczących się w szkole nr 4. 
Ad. 10. Wskazano na tą formę rozwoju dla grup uczniowskich, wskazano również, iż najlepszy efekt
zostanie osiągnięty przy współudziale kadry pedagogicznej.
Ad. 11. Omówiono między innymi kwestie związane z finansowaniem uroczystości organizowanych dla
pierwszoklasistów  oraz  ósmoklasistów.  Przedstawiono  oraz  omówiono  dotychczasowe  wnioski
kierowane do rady rodziców. Dodatkowo rodzice zwrócili uwagę na to, aby zaktywizować dzieci i poza
czynnym udziałem w przygotowanie festynu konieczne jest również podjęcie dodatkowych działań  
w  zakresie  organizacji  kiermaszu  świątecznego  jak  i  innych  wydarzeń  organizowanych  w  szkole.
Poproszono w imieniu władz szkoły, aby w przypadku posiadania przez rodziców większej ilości pianki
tapicerskiej lub materacy, aby dostarczono je do szkoły w celu wypełnienia posiadanych już siedzisk. 

Ad. 12. Około godziny 18:45 zamknięto zebranie. 
 

Załączniki:  Lista obecności.
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PROTOKOLANT PRZEWODNICZĄCY 
RADY RODZICÓW

Protokół zawiera………… numerowane strony. 

4


